
 

AFDELINGSBESTYRELSEN ANEMONEVEJ 
 

Referat af bestyrelsesmødet den 07. august 2024 kl. 13.30 
hos Tove 

Tilstede: Tove, Claus og Bente. 
 
 

DAGSORDEN REFERAT 

1. Godkendelse af referat fra den 1. juli 
2024 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 
protokollen 

2. Orientering - siden sidst  

• 18 07 
Tove havde møde med vores 
ServiceInspektør Martin Skytte Hansen 
(MSH), hvor der bl.a. blev gennemgået 
de punkter, som vi i bestyrelsen havde 
snakket om på sidste best.møde. (jvf. 
referat fra 1. juli, pkt 6) 

 

• 23 07 
Budgetmøde med ØkonomiChef Bruno 
Bak Nielsen, FællesBo, for gennemgang 
af og forklaringer til budget 2025.  
Efterfølgende kort infomøde med 
UdlejningsChef Gitte Bjerregaard samt 
MSH 
 
(Tove og Bente deltog i begge møder) 

 

• Der er på det seneste begyndt at komme 
henvendelser til bestyrelsen fra 
beboerne vedr. manglende renholdelse 
af bedene i afdelingen.  
Bestyrelsen er enig i at forholdene er 
uacceptable. 

 

• Status på håndklæder - velkomstgaver. 
Claus tjekker op på beholdningen.  
 
 

• Antal indflytninger: 1 
 



 

AFDELINGSBESTYRELSEN ANEMONEVEJ 
 

 
 

3. Helhedsplanen – status efter 1-års 
gennemgangen. 

Arne Danielsen, tømrer - er set i afdelingen dags 
dato (formiddag) 
 
Herudover er status den samme, som nævnt 
ved tidligere referater.  

4. Afdelingsmøde 2024 Tove afstemmer menu med AFC  
Udkastet til bestyrelsens beretning, arbejdes 
der videre på 

5. Eventuelt  Efter afdelingsmødet 2024 vil bestyrelsen 
drøfte: 

− Evt. anskaffelse af en spand med sand til 
cigaretskod o.l., med mulig placering i 
området ved legepladsen. 

− beplantning omkring skiltet ved 
indkørsel til Anemonevej. Overvej nye 
planter.  

6. LUKKET PUNKT  
Forslag  

 

7. Næste møde - eventuelle punkter 
hertil 
 
HUSK kalender ☺ 

Tirsdag den 27. 8 2024 kl 9.00 

 
 


